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ACTA-RESUM DEL CONSELL DE BARRI DEL BAIX 
GUINARDÓ 

 

DATA: Dimarts 10 de maig de 2017 a les 19:30 hores 

LLOC: Casal de Gent Gran del Baix Guinardó. Marina, 280 

Assistents:  

-Taula: Mercedes Vidal (Regidora d’Horta-Guinardó), Pau González 
(conseller tècnic d’Horta-Guinardó), Eduard Vicente (gerent d’Horta-
Guinardó) i Beatriz Martínez (Consellera del Baix Guinardó) 

-Grups polítics representats: 5 

-Entitats representades: 5 

-Veïnes i veïns assistents: 75 

 

1. INFORMACIÓ DEL GOVERN SOBRE L’ESTAT ACTUAL DE 
PROJECTES I TEMES PENDENTS AL BARRI DEL BAIX 
GUINARDÓ 

Informacions del Gerent: 

1. Retorn de les qüestions tractades en l’anterior consell de barri i estat 
actual.  

2. S’ha començat una campanya de civisme i conscienciació sobre la 
neteja i cura de l’espai públic. Hi ha 8 persones a tot el districte que fan 
ruta i treballen la informació amb la ciutadania.  

3. S’està estudiant un possible aparcament en el carrer Thous i podria 
donar espai per a la grua municipal. Quan es tingui més informació es 
tornarà a informar 

4. Al carrer Encarnació es farà una actuació en relació al soterrament del 
cablejat.  

5. A Torrent del Lligalbé la situació jurídica de l’estat de la propietat dels 
solars continua el seu curs però serà llarg encara. De moment s’està 
intentant amb els administradors judicials per netejar el primer solar i 
donar-li algun ús.  
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Informacions del Conseller Tècnic:  

1. S’ha posat el marxa el Punt d’Assessorament Energètic al que pot 
adreçar-se qualsevol veí en demanda d’informació i assessorament i per 
garantir l’accés l’energia. També fan intervenció més comunitària amb 
les associacions i equipaments. Està al carrer Llobregós, 107.  

Informacions de la Regidora: 

1. S’obrirà un pas de vianants a l’hospital de Sant Pau a l’alçada de Llorenç 
i Barba i sortida a Sant Quintí a l’alçada de Torre Vélez. 

2. El carrer Pi i Margall es reformarà i s’ha iniciat un procés participatiu amb 
els veïns de Camp d’en Grassot a Gràcia els del Baix Guinardó.  

 

L’associació de Veïns del Baix Guinardó informa del programa de Festa Major 
que serà el 9, 10 i 11 de juny.  

 

3. Normativa de Participació Ciutadana 

Les actuals normes de participació ciutadana són del 2002 i s’ha recuperat tota 
la feina feta en el mandat anterior i la feina feta per les entitats.  

S’ha fet una nova proposta de normativa i estem en la fase d’explicar-ho a tots 
els consells de barri. Es vol impulsar la participació ciutadana. Es regula els 
processos participatius, els òrgans de participació i les consultes ciutadanes.  

S’obre un torn de paraules en que hi participen 4 persones.  

 

4. Canvi de nom dels Jardins Príncep de Girona 

Es va impulsar un procés participatiu. Les propostes de noms que hi havien 
són: Parc del Llac, Jardins de la Princesa Leonor, Parc de la República i 
Jardins del Baix Guinardó.  

S’han enviat a la comissió de nomenclàtor que ens han de fer el retorn i dir si hi 
ha algun que no sigui vàlid i es consultarà als veïns i per últim s’ha d’aprovar en 
el ple de districte.  

S’obre un torn de paraula en que hi participen 6 persones.  
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5. NOVETATS EN LA XARXA D’AUTOBUSOS 

Bàsicament s’estructura en línies horitzontal, verticals i algunes diagonals.  

La idea es poder fer els intercanvis amb només un canvi de transport i millorar 
la freqüència.  

Les modificacions previstes són: 

• S’implantarà el V19 que substitueix el 92 que pujarà fins a la Plaça 
d’Alfons Comín per c/Praga i Carretera del Carmel.  

• El 32 es converteix en el D40, el recorregut és molt similar, amb inici a 
Canyelles com fins ara però allargant-se fins a la Plaça Espanya. Seran 
autobusos més grans que els actuals, seran articulats.  

• Quan s’instal.li el que substituirà el 32, el D40, hi haurà un canvi en el H6 
per tal que la connexió amb l’hospital sigui més ràpid.  

• El 39 queda escurçat, el final serà a la Pl. Catalana perquè s’implantarà 
el V23 de Mundet a Nova Icària.  

S’obre un torn de paraules, es demanen 10 paraules.  

 

6. TORN OBERT DE PARAULES 

S’obre el torn obert de paraules, es tracten les 8 demandes fetes per escrit i 5 
persones més que no havien fet per escrit (s’adjunta quadre-resum). 

 

Es dóna per finalitzat el consell a les 22:15 hores. 
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RESUM D’INTERVENCIONS CONSELL DE BARRI DEL BAIX GUINARDÓ  

Data: 10 DE MAIG DE 2017 
 

Nom i Cognoms Demanda concreta Resposta Consell de barri 
Mercè JANÉ 1.-Al caixer de Mas Casanovas amb Lepant hi dorm gent. 

 
 
 
2.- Els Mossos d’Esquadra no patrullen pel barri. 

1.-El 17 de maig es fa el recompte de sense 
sostre que ens ha de permetre detectar 
situacions d’aquest tipus i poder actuar.  
 
2.-Sí que patrullen pel barri i en tot el districte 
 

Maria Fernández  1.- Que no treguin el llac de Príncep de Girona 
 

1.- Es vol fer un canvi perquè els nens puguin 
gaudir d’un espai en els mesos d’estiu. A l’hivern 
no hi haurà massa diferència. 

Concepció Canet Parpal 
 

1.- Que no treguin el llac de Príncep de Girona.  
 
 
2.- Que posin terra al parc perquè els gossos la furguen. 

1.-Igual que l’anterior.  
 
 
2.- Ho treballarem amb els agents cívics. 
 
 

Joan Panisello  
 

1.-Millora del pas de vianants del carrer Cartagena, 39. Data 
en que es farà.  
 
 
 
2.-Manteniment dels bancs del carrer Encarnació.  

 

1.- Es modificarà el pas arrel d’un estudi que es 
va fer. Es traslladarà a serveis tècnics si hi ha 
una data concreta.  
 
 
2.- Es traslladarà a serveis tècnics.   
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3.-Espais d’expressió veïnal. Van presentar una proposta al 
febrer.  
 
 
 
 
4.-Papereres Alfons X. Les han tret.  
 
 
 
5.-Posar papereres amb cendrer.  
 
 
 
6.-Al parc de les Aigües, en la zona de pic-nic les papereres 
no donen al l’abast. Fan la proposta d’afegir unes 
papereres/contenidors grocs per poder separar la brossa.  
 
 
 
7.-El dissabte de festa major, el dia 10 de juny hi ha una 
activitat dintre de la seu del districte, el Sinfònic 2017. Volen 
estar informats i que no coincideixi. 
 
 
 
 

 
3.-Poden fer servir el TAMs. Els hi enviarem de 
nou el circuit de com fer-ho. També poden fer una 
prova i instal·lar-ho en la porta de la seu de 
l’associació de veïns.  
 
 
4.- Es traspassarà la demanda a BCN Neta 
 
 
 
5.- Traspassar a BCN Neta 
 
 
 
6.- Es traspassarà  a BCN Neta. Proposta d’afegir 
més papereres i/o per poder reciclar envasos. 
 
 
 
 
7.- No sabem quina activitat es fa. Ho mirarem i 
els hi donarem una resposta 
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Germinal Puigbertrand 
 

 
1.-Els Jardins d’Hiroshima està en molt males condicions i 
ple de gossos. 

 
1.-S’explica la normativa de tinença de gossos i 
que es farà la proposta d’usos compartits de 
l’espai.  
 

Marta Figuerola  
 

1- La pista de bàsquet dels Jardins Príncep de Girona amb 
Travessera fa molt de soroll, des la Síndica de Barcelona han 
dit que farien una mesura del so. Hi ha possibilitat de canviar-
ho d’ubicació? 
 
2.-En quin punt està els jardins del Pla Ravetllat 

 
1.- No en tenim constància de la petició. Ens ho 
enviarà per correu electrònic i farem els tràmits 
pertinents.  
 
 
 
 

 
Gemma Alonso  
 

 
1.-El forat dels contenidors de plàstic és molt petit i a la gent 
gran li costa accedir-hi. 
 
 
2.-Que no treguin el llac de Príncep de Girona. 
 

 
1.-Cada contracta de neteja es pot plantejar la 
modificació dels containers. Es traslladarà a 
neteja 
 
2.-Contestat anteriorment 

Josep Mª Silvestre 
 
 

1.-Les pistes de petanca de la Ronda estan infrautilitzades. 
Es podria deixar una part i fer un altre ús com un espai per a 
nens. No hi ha espais d’ombra. 
 
 
2.-La plaça Alfons X no està bé el paviment, s’aixeca pels 
arbres i quan l’arregla no es conserva el color que hi havia, 
l’última part és de ciment. No es pot mantenir l’estètica de 
l’espai? 
 
 

 
 
 
 
 
2.-Es traspassarà a Serveis Tècnics la dificultat 
del pavimentat de la plaça  
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3.-A la porta del Parc de les Aigües hi ha un arbre talat des 
de fa molt temps, hi ha risc de caigudes. Caldria plantar un 
arbre nou.  
 
 
4.-Semàfor a Alcalde de Móstoles no permet girar cap a Pi i 
Margall i s’ha de fer molta volta  i aturar-se a 3 o 4 semàfors 
en pujada que fan augmentar la contaminació. Els autobusos 
sí poden girar.  Els cotxes haurien de poder girar també. 
 

3.-Es comunicarà  a Serveis Tècnics 
  
 
 
 
4.-Es traspassarà a Mobilitat. Podrien girar els 
cotxes per Pi i Margall des d’Alcalde de 
Móstoles? 
.  
 

Esteban Vicente 
(no va omplir el paper de demanda 
d’intervenció) 

1.-Pregunta sobre el pas de vianants projectat a l’hospital de 
Sant Pau 
 
 
 
2.-Al carrer Lepant els cotxes i les motos sobrepassen el límit 
de velocitat.  

 
3.-Passatge Lligalbé. Planteja que la sortida del passatge cap 
a la ronda se li va cedir a la residència. S’hauria de 
desbrossar 

 
 

1.- El pas serà en diagonal. Per la part de 
Cartagena seria a Llorens i Barba però no ho 
faria en línia recta.  
 
 
2.-S’està estudiant la possibilitat de posar un 
radar de tram.  
 
3.-No és propietat municipal i no es pot actuar 
sense permís 

Julio (no va omplir el paper amb la 
demanda d’atenció) 

6-Quan estan previstes les pistes del carrer Sardenya? 1.-Segurament no es faran en aquest mandat. Es 
pot pensar en un pla d’usos per part de les 
escoles del voltant. 
 

 
Mª Pilar 
(no va omplir el paper de demanda 
d’intervenció) 
 

 
1.- Els busos que passen per Pare Claret en que els afecta 
els canvis. 
 
 

 
1.-No Li podem dir al moment. Li buscarem la 
informació  i ens posarem en contacte si deixa les 
seves dades 
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2.- La super-illa de Gràcia en que afecta als busos que hi 
passen per Pare Claret. 

 
2.-A Gràcia hi ha un plantejament de super-illa 
però no afecta al recorregut de  l’H-8 i no ha de 
modificar res en relació al Baix Guinardó 

 


